
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 28. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 154
Forslag til lov om ændring af lov om DSB. (Kommerciel ejendomsudvikling).

Af transport-, bygnings- og boligministeren (Ole Birk Olesen)

Spørgsmål 2
Hvor mange ejendomme, der ikke længere anvendes til jernbaneformål, er i alt solgt fra:

– I perioden 1999, hvor DSB blev omdannet fra et statsselskab til et SOV, til 2008, hvor

DSB valgte at overdrag ejendomme til DSB Ejendomsudvikling A/S?

– I perioden efter 2008?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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